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Mødedato: 29. oktober 2017 

Mødenavn: Årsmøde 

Sted: Idrættens Hus, Brøndby 

Referat: Anne Wium  

 

 

 

Formanden for Rope Skipping Ulla Birk Christensen bød alle fremmødte velkommen til årsmødet. 

1) Valg af dirigent 

 Anne Wium blev valg enstemmigt til dirigent, 

2) Fremlæggelse af udvalgets beretning 

Ulla fremlagde beretningen og tilføjede at det var dejligt at følge sporten og se der er så stor interesse 

for sporten og at der er kommet nye foreninger til.  

 

 

3) Økonomi 

Bente fremlagde regnskab og budget og bemærkede at der var en fejl i sammenlægningen af 

udgifterne.  

Udvalget har fået lov til at overføre 10.000 kr. til instruktørkurset med instruktør fra Hong Kong. 

 Fra 2018 vil der blive opkrævet entre ved alle konkurrencer. Denne fordeles mellem udvalget og 

arrangørforeningen.  

Lisbeth Blom (Farum Gymnastik) spurgte hvordan eventuelle underskud blev dækket. Ulla svarende at 

det er en del af budgetforhandlingerne med forbundsledelsen. 

Regnskabet blev godkendt. 
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Realiseret    

 

Budget 

 

Realiseret 

 

Budget 

 

Budget 

 

2016 2016 
1/1-31/7 

2017 
2017 2018 

      Udvalget for Rope skipping 

    Startgebyrer 55.195 54.625 63.295 59.375 
 

Kursusindtægter 27.490 28.300 7.500 37.000 21.500 

Arrangementsindtægter 49.611 29.460 52.135 62.815 166.275 

      Indtægter i alt 132.296 112.385 122.930 159.190 187.775 

      Mesterskaber og konkurrencer i 

DK 
-80.834 -51.700 -59.050 -67.900 -79.385 

Egne kurser -21.359 -33.800 
 

-44.200 -23.700 

Møder og administration -25.141 -39.500 -7.389 -35.000 -35.000 

Elite-/talentsatsning -27.480 
 

-1.745 
 

-58.000 

Overført til 2017 -10.000 
 

10.000 
  

Andre udgifter -1.046 -25.000 -1.598 -23.000 -2.000 

      

Udgifter i alt 

 

-165.860 

-

150.000 

 

-59.783 

-

170.100 

-

198.085 

      Resultat, Rope skipping -33.564 -37.615 63.147 -10.910 -10.310 

       

 

4)  Strategi 

Ulla fremlagt udvalgets strategi: 

Uddannelse af instruktører 

Talentarbejde i foreninger 

Hjælpe nye foreninger med opstart og mentorordninger og hjælp med opstart til nye foreninger. 

Vi er godt i gang med træneruddannelsen, Sofie har haft det først trænerkursus. Nye foreninger 

har efterlyst hjælp til opstart og der afholdes et kursus for den i kommende weekend.  

Lisbeth Blom (Farum Gymnastik spurgte om der blev arbejdet på at få flere medlemmer. 

Ulla svarende at det bliver der, særligt på breddedelen, det er blevet meget udbredt på Sjælland 

og det kommer så småt i det jyske. Der er blevet arbejdet på at få dem med til konkurrencer. Vi 

vil gerne ind i efterskole regi, men det er en udfordring.   
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6)  Valg jfr. GymDanmarks vedtægter  

Cecilia Hauge Præstholm blev genvalgt og Nana Reidun Christiansen stillede op på dagen og blev 

valgt ind i udvalget.    

7)  Eventuelt        

 Tak for god ro og orden.  

 


